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PROTOKÓŁ Nr 7/2024 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Miejskiej w Opocznie  

w dniu 10 grudnia 2024 r. 

 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Barbara Wacławiak - Przewodnicząca Komisji - otworzyła posiedzenie Komisji i 

powitała wszystkich obecnych.  

 

Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w 

Opocznie są transmitowane na żywo w Internecie. Transmisja obrad odbywa się 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i jest udostępniana w 

Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Gminy Opoczno. 

 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z protokołami z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 2. 

Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 

Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia /załącznik nr 1 do protokołu/.  

 

Tematyka posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca listopada br.  

4. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2025. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia.   

 

Komisja przyjęła porządek posiedzenia, bez zmian.  

 

Ad. pkt. 3.  

Przyjęcie protokołu z miesiąca listopada br. 

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że protokół Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Opocznie Nr 6/2024 z dnia 19 listopada 2024r. był wyłożony 

do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, 

jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 6/2024 z 

dnia 19 listopada 2024r. 
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Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w 

wersji przedłożonej z dnia 19 listopada 2024r.  

 

Komisja głosami: za – 5, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia 

Nr 6/2024 z dnia 19 listopada 2024r. 
 

Ad. pkt. 4.  

 Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2025. 

 

Przewodnicząca odczytała obowiązkowe tematy na przyszły rok, a następnie 

poprosiła o zgłaszanie propozycji tematów.  

Tomasz Łuczkowski – radny – zgłosił następujące propozycje tematów: 

- Kontrola dotacji Wojewody na przewozy autobusowe (zadanie Gminy 

realizowane przez Spółkę MPK). Kontrola ma obejmować Wydział Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej oraz MPK Sp. z o. o. w zakresie zadania.  

- ZGM Sp. z o.o. – kontrola ściągalności zadłużenia.  

- Kontrola segregacji odpadów (zadanie wykonywane przez Spółkę PGK). 

Kontrola ma obejmować Wydział Ochrony Środowiska oraz PGK Sp. z o. o. 

- Informacja na temat planów Burmistrza i Wydziału Funduszy Europejskich na 

pozyskiwanie środków zewnętrznych (na jakie projekty, skąd środki).  

Tomasz Kopera – radny – zgłosił następujące propozycje tematów: 

- Tworzenie przez Gminę Opoczno korzystnych warunków do lokalizacji na 

terenie Gminy nowych inwestycji sektora prywatnego. 

- Kontrola stanu zatrudnienia w Urzędzie Miejskim, jednostkach organizacyjnych 

i Spółkach. 

- Kontrola realizacji wybranych inwestycji (komisja wyjazdowa). 

- Wykonanie środków finansowych przez Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Opocznie za I półrocze roku. 

- Kontrola wydatków Miejskiego Domu Kultury w Opocznie.  

- Kontrola umów cywilno-prawnych, umów zlecenie i umów o dzieło zawartych 

w Urzędzie Miejskim oraz jednostkach organizacyjnych.  

 

Barbara Wacławiak – Przewodnicząca Komisji – stwierdziła, że część propozycji 

radnych pokrywa się ze sobą i podsumowała, że nowymi tematami w przyszłym 

roku będą: 

W I kwartale: 

- Tworzenie przez Gminę Opoczno korzystnych warunków do lokalizacji nowych 

inwestycji. 

W II kwartale:   

- Kontrola realizacji wybranych zadań inwestycyjnych w 2024r. (komisja 

wyjazdowa). 

W III kwartale:  
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- Kontrola segregacji odpadów komunalnych w Gminie Opoczno. (komisja 

wyjazdowa). 

- ZGM Sp. z o.o. w Opocznie – kontrola ściągalności zadłużenia. 

W IV kwartale:  

- Działania na rzecz rozwoju Gminy Opoczno. Propozycje Burmistrza dotyczące 

pozyskiwania środków zewnętrznych.  

Przewodnicząca komisji zapytała, czy tematy odczytane przez nią wyczerpują 

plan pracy na 2025 rok, zaznaczając że plan jest bardzo bogaty w tematy i 

oczywiście dodatkowo Rada Miejska może zlecić Komisji Rewizyjnej 

przeprowadzenie jakiejś kontroli.  

Radni potwierdzili, że zgadzają się na taki plan, co potwierdzili w głosowaniu:  

 

Za  planem uzupełnionym o tematy odczytane przez Przewodniczącą Komisji 

głosowało: 6 radnych (wszyscy członkowie komisji), przeciw – 0, wstrz. – 0.  

 

Plan pracy na 2024 rok (obowiązujący) stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Plan pracy z obowiązkowymi tematami stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Plan pracy na 2025 rok, przegłosowany przez komisję stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu.  

 

Ad. pkt. 5 

Zapytania i wolne wnioski.  

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Kopera, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

 

Ad. pkt. 6 

Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodnicząca podziękowała za udział w posiedzeniu, a następnie je zamknęła. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia 14.00, godzina zakończenia posiedzenia 14.20 

 

Komisja Rewizyjna w składzie: 

 

1. Wacławiak Barbara – Przewodnicząca             …………………………. 

2. Grabski Krzysztof - Zastępca Przewodniczącej         …………………… 

3. Dąbrowski Marcin – członek                                        ….………………. 

4. Kopera Tomasz – członek                                                ………………… 

5. Łuczkowski Tomasz – członek                                        ………………… 

6. Rurarz Tomasz – członek                                                ………………… 

 

 
 

Protokołowała: 

B. Kędziora 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 
 


